

## Terms and Conditions

## الشروط والأحكام

1. These Terms and Conditions comprise an offer to Samsung customers to benefit from a pre-order of Samsung Odyssey NEO G9 (the “Pre-Order”) during the period between 29<sup>th</sup> of July 2021 up to 15 August 2021 (the “Validity Period”).
2. The Pre-Order is available only at Samsung Online Store ([shop.samsung.com](http://shop.samsung.com)) (“Shops”).
3. This Pre-Order is only valid for “Odyssey G9 NEO” (the “Device(s)”) which shall be subject to availability.
4. Pre-Order’ customers may also be entitled to receive the following discount (the “Offer”):

Device code	Original price	Special price
LS49AG950NMX UE	5999 AED	4999 AED

5. The Device may be delivered to all pre-ordering customers after the Pre-Order Validity Period.
6. Samsung shall be entitled at its sole discretion and subject to any applicable law, to terminate or modify the Offer or to modify these Terms and Conditions at any time prior to the Validity Period.
7. Samsung shall not be liable to the pre-ordering customer for any loss and/or damages of any kind suffered in connection with these Terms and Conditions and/or the Pre-Order.
8. By participating in this Offer, the customer accepts that any dispute of whatever nature which is directly or indirectly related to these Terms and Conditions shall be subject to, governed and construed by the laws and regulations of the country where the customer is resident in the Territory and such disputes in relation to these Terms and Conditions shall be resolved by the competent courts in that country.

1. تشمل هذه الشروط والأحكام على عرض يقوم من خلاله العملاء بطلب حجز مسبق ل Odyssey NEO G9 ("الحجز المسبق")، وذلك خلال الفترة الممتدة من 29 يوليو 2021 وحتى 15 أغسطس 2021 ("مدة سريان العرض").
2. يتوفر الحجز المسبق فقط في متجر سامسونج عبر الإنترنت ([shop.samsung.com](http://shop.samsung.com)) ("المتاجر").
3. يطبق عرض الحجز المسبق هذا فقط على جهاز "Odyssey G9 NEO" ("الجهاز/الأجهزة") وذلك بحسب توفره.
4. يحق للعملاء الذين قاموا بإجراء الحجز المسبق الحصول على الخصم التالي ("العرض"):

كود الجهاز	السعر الاصيل	السعر بعد الخصم
LS49AG950NMX UE	د.إ 5999	د.إ 4999

5. قد يتم تسليم الجهاز إلى جميع العملاء مسبقاً بعد فترة مدة سريان عرض الحجز المسبق.
6. تحتفظ شركة سامسونج وفقاً لتقديرها الخاص بالحق في إلغاء أو تعديل العرض أو تعديل أي من هذه الشروط والأحكام، في أي وقت قبل فترة العرض أو خلالها.
7. لا تتحمل سامسونج أية مسؤولية تجاه عميل الحجز المسبق عن أي خسارة و/أو ضرر من أي نوع مرتبط بهذه الشروط والأحكام و/أو المشاركة في الحجز المسبق.
8. إذا قام العميل بالاشتراك في هذا العرض فإنه يوافق بأن أي نزاع قد ينشأ عن المشاركة مهما كانت طبيعته سواء كان ذو ارتباط مباشر أو غير مباشر في هذا العرض أو الشروط والأحكام يخضع لقوانين الدولة حيث يقيم ضمن الإقليم وأن أي خلافات تتعلق بهذه الشروط والأحكام سيتم تسويتها والنظر فيها من قبل المحاكم ذات الاختصاص في تلك الدولة.